
Vedr. Sikker skolevej på Teilmanns Allé, Korsør. 

Kære Flemming Kortsen, Pia Nielsen og Trafik-sikkerhedsudvalg. 

Efter veloverstået møde d. 1 november med repræsentanter fra Slagelse kommune, ledelsen fra 
Baggesens skole samt skolens bestyrelse blev vi enige om at rette denne henvendelse til Jer til 
videre behandling i det politiske system. 

Sagen i korte træk. Vi som skole har en stor og velbegrundet frygt for at vore elever, lærere samt 
brugere af Storebæltshallen ikke kan komme sikkert over vejen på Teilmann Allé ved det 
støttepunkt der er. 

Vi har fået mange henvendelser fra brugerne af støttepunktet. De går alle ud på det samme, 
overgangen er livsfarlig at benytte. 

Bilister og cyklister stopper nogle gange og andre gange ikke. Dette skaber forvirring for brugerne 
og da vi som skole har en del af vores børn samt lærere der benytter denne har vi et stort ønske om 
at I kan hjælpe os med at få sikret denne skolevej. 

Vi har haft flere møder med Pia Nielsen, Projektmedarbejder, Center for Teknik og Miljø hvor vi 
har været i dialog om alternativer. De peger alle i samme retning. 

Vi er også bekendt med princippet om at rykke trafikken fra en primærvej til en sækunder vej men i 
dette tilfælde skabes der yderligere farlige situationer da trafikken så her, skulle rykke til Jens 
Baggesens gade. Denne vej bruger en stor del at vores cyklende børn og vejen benyttes også af 
forskellige institutioner.  

Der pågår pt. En traffikmåling for dette område og i skrivende stund har jeg ikke fået oplyst data. 

Vi har brug for Jeres hjælp til overfor kommunalbestyrelsen at sikre midler til en sikker skolevej på 
Teilmanns Allé evt. med et fodgængerfelt. 

Baggesens skole er også villig til at forestå skolepatrulje arbejde på Teilmanns Allé såfremt der 
etableres en sikker overgang. 

Vi stiller gerne op til yderligere dialog med Jer såfremt I måtte ønske det. 

På bestyrelsen vegne 

Peter Taulo Larsen 

 

 

 


